
 

Besluitenlijst Agendacommissie 
Datum 25-09-2023 
Tijd 18:30 – 19.45 
Locatie b&w kamer 
Voorzitter Burgemeester J. van der Tak 
 

  
1 
 

Opening en vaststelling agenda 
 
Besluit: 

De agenda wordt vastgesteld; agendapunt 5a komt de volgende keer aan de 
orde. 
 
Toelichting: 

Aanwezig zijn: Jacco van der Tak (voorzitter), Leendert de Knegt (vervangt 
Guus Knapen, SGP), Marleen Blankenburgh (LB), Dianne de Kwant (CU), Eva de 
Man (plv. van Frank van der Lubbe Pro'98), Maarten Schipper (CDA), Jarne van 
Schaik (VVD), Shane Lasscher (vervangt Judith van den Wildenberg, BI), Marlies 
Bongers (griffier) en Janneke Hooijer (plv. griffier/secretaris). 
 

2 
 

Besluitenlijst agendacommissie 
N.a.v. 221/22 Revitalisering Harselaar-Oost: Het vervolgonderzoek inclusief 
subsidiescan is nog niet opgestart vanwege andere prioriteiten. In de agc is 
gevraagd welke andere prioriteiten dit zijn. Antwoord: te weinig capaciteit, met 
name civieltechnische begeleiding. 
N.a.v. memo uitstel masterplan huisvesting onderwijs 
 
Besluit: 

De besluitenlijst wordt vastgesteld. 
 
Toelichting: 

N.a.v.:  
- het memo uitstel masterplan huisvesting onderwijs komt z.s.m. t/k naar de 
raad. 
- de bijeenkomst waarbij de heer Van Vugt een presentatie gaf over de 
algemene financiële situatie van de gemeente Barneveld en de duiding daarvan 
was heel nuttig. 
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Lijst van ingekomen stukken komende maand 
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Indien een fractie alvast een ingekomen stuk van deze lijst wil bespreken, dient 
een agenderingsmemo te worden ingediend vóór maandag 10:00 uur waarin 
ook de urgentie wordt gemotiveerd. 
 
Besluit: 

Er zijn geen aanvullende agenderingsverzoeken. 
 
Toelichting: 

Er komen deze week geen ingekomen stukken meer op deze lijst. 
 

4.a 
 

Verschillenanalyses LTA 
 
Besluit: 

Akkoord met verschillenanalyse en stand van zaken moties en toezeggingen. 
 

4.b 
 

Doorkijk te verwachten agendapunten 
 
Besluit: 

Akkoord met doorkijk. Verder wordt afgesproken: 
 
- te monitoren of er zaken spaak lopen omdat de eerstvolgende 'reguliere' 
raadsvergadering na oktober pas in december is; 
- hamerstukken aan de agenda van de raadsvergadering van november toe te 
voegen. Mocht bespreking toch wenselijk blijken, dan schuiven de 
raadsvoorstellen door naar de raads- (en commissie)vergaderingen van 
december. 
 
Toelichting: 

In november komen in principe alleen de Programmabegroting en de 
Tussenrapportage aan de orde. Dit betekent dat raadsvoorstellen (met 
name  bestemmingsplannen), als ze oktober 'niet halen', pas in december op 
de raadsagenda komen. Hier zit veel tijd tussen. Om dit tijdsverlies te 
voorkomen kunnen hamerstukken op de agenda van november. 
 

4.c 
 

Vooruitblik 2024 
Doorkijk naar 2024 komt de volgende keer (13/11) aan de orde, nadat de 
Programmabegroting is verschenen. Welke onderwerpen komen er? Welke 
voorbereiding is wenselijk? Voor welke onderwerpen wordt aan een raadstafel 
gedacht? De griffie komt met een voorstel. 
 
Besluit: 

Dit onderwerp wordt de volgende keer besproken. 
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Toelichting: 

De fracties worden opgeroepen om met voorstellen/suggesties te komen. 
 

5.a 
 

Agenderingsverzoeken bij commissieagenda 
We plaatsen de agenderingsverzoeken bij de betreffende onderwerpen. Is het 
wenselijk deze te 'fatsoeneren' (vraagtekens, typefouten enz eruit). Of niet 
bijvoegen en motivatie aan agendapunt toevoegen (nu beknopt, dan wellicht 
iets uitgebreider). 
 
Besluit: 

Dit onderwerp wordt de volgende keer besproken. 
 

5.b 
 

Agenderingsverzoeken 
1. Memo coffeeshopbeleid Raadstafelgesprek (Pro '98) 
De bedoeling is een raadstafelgesprek te houden om goed geïnformeerd te zijn 
voor het vervolgens te houden gesprek in de commissievergadering. 
De wens van de fractie van Pro '98 was om de raadstafel en de aansluitende 
commissievergadering op 10 oktober te houden. Dit blijkt niet mogelijk, 
vanwege afwezigheid van de portefeuillehouder op 10 en 11 oktober. 
 
Voorstel griffie 
Hiervoor een separate avond te reserveren. Voorstel: 
Datum: 6 december. 
Raadstafel: 19.30 - 21.00 uur in het gemeentehuis. 
Commissievergadering: 21.30 - 22.15 uur. 
 
2. B-1.2 Bestuursopdracht programma Bestaanszekerheid (CU samen met CDA; 
Pro'98 en VVD) 
Kan als gewoon agendapunt worden geagendeerd. 45 minuten vanwege het 
aantal fracties dat het besluit hebben geagendeerd en vanwege de aandacht 
voor het onderwerp in voorgaande vergaderingen (via moties; schr. vragen; 
besprekingen in commissies).  
 
3. B-1.3 Beleidsregels Schuldhulpverlening 
ChristenUnie heeft bij agendering van dit stuk aangegeven dat agendering 
afhankelijk is van de beantwoording van de door hen gestelde technische 
vragen. Deze vragen zijn inmiddels beantwoord. Indien niet langer nodig om 
dit punt te bespreken kan de agendacommissie besluiten dit onderwerp van de 
agenda te halen. 
 
4. A-12 Brief van aanwonenden materiaalkeuze Hoevelakenseweg (LB; VVD) 
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Kan als gewoon agendapunt worden geagendeerd. Gelet op de verwachting dat 
er insprekers zullen aansluiten is 20 minuten wellicht krap. 
N.B. is een reactie van het college op deze brief voorafgaand aan de commissie 
noodzakelijk/gewenst? 
 
5. A-6a en A-6b Brief Vereniging Vrede Oord handhavingsverzoek en 
noodzaak bestemmingsplan (LB) 
Kan als gewoon agendapunt worden geagendeerd. 30 minuten gezien de wens 
verschillende onderwerpen te bespreken, de kans op insprekers en de recent 
gestelde schriftelijke vragen. Initiatiefnemer/eigenaar camping ook uitnodigen? 
 
6. B-3.9 17e voortgangsrapportage woningbouw (LB; CU; VVD) 
Kan als gewoon agendapunt worden geagendeerd. 30 minuten gezien 'de 
omvang' van het onderwerp en agendering door meerdere fracties. 
 
7. B-3.6 Deelvisie Garderen (LB) 
Kan als gewoon agendapunt worden geagendeerd. 
 
8. B-3.4 Bomenproject Barneveld Centrum (Pro'98) 
Kan als gewoon agendapunt worden geagendeerd. 
 
9. B-3.14 Besluit B&W over voortgangsrapportage duurzaamheid en 
actieprogramma circulaire economie (CU) 
Voorwaarde voor agendering was dat er ook andere fracties dit onderwerp 
zouden agenderen. We hebben geen agenderingsverzoek van een andere 
fractie ontvangen. Voorstel griffie is om dit besluit niet te agenderen voor de 
commissie (van oktober, is niet opgenomen). Overigens is al in de agc 
afgesproken dat in het najaar (in een commissievergadering) een presentatie 
wordt gegeven over de KPI's (die in deze voortgangsrapportage staan) en dat 
dan in gesprek wordt gegaan met de raad over eventuele aanpassingen en 
wensen. 
 
Besluit: 

Met de agenderingsverzoeken wordt ingestemd, met dien verstande dat: 
- voor het coffeeshopbeleid een raadstafel wordt georganiseerd op 6 
december. Locatie en voorzitter worden de volgende keer (13/11) bepaald. 
Fracties kunnen de uit te nodigen partijen nog aanvullen;  
- voor het programma bestaanszekerheid fracties suggesties aan de wethouder 
mee kunnen geven. Dit wordt op de agenda vermeld; 
- beleidsregels schuldhulpverlening niet geagendeerd wordt; 
- op de brief over de materiaalkeuze Hoevelakenseweg geen reactie van het 
college nodig is; 
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- de brieven van vereniging Vrede Oord vooralsnog van de agenda gaan. Hier 
worden eerst schriftelijke vragen over gesteld; 
- de deelvisie Garderen een vooraf gestelde rondvraag wordt; 
- de voortgangsrapportage duurzaamheid niet nu geagendeerd wordt, maar bij 
de KPI's in het najaar. 
 
Toelichting: 

Na de raadstafel coffeeshopbeleid wordt het vervolg (bijvoorbeeld bespreking 
in commissie) bepaald. 
 

5.c 
 

Concept agenda's voor de raadscommissies 
Er is geen commissie Bestuur (die avond is ook auditcommissie).  
Agenda's voor de (extra) commissies van 31 oktober (Pb) en 2 november 
(voorkeursscenario) zijn ook al bijgevoegd.  
Mochten deze nog (substantieel) wijzigen, dan worden deze nog via de mail 
voorgelegd (volgende agc is 13 november). 
 
Besluit: 

Met de concept-agenda's wordt ingestemd, met inachtneming van de 
afspraken bij punt 5b. Voorzitters: Den Boon (11/10), De Kool (12/10), Vd 
Lubbe (31/10), Flier (2/11).  
 
De agenda's voor 31 oktober (p&c) en 2 november (voorkeusscenario 
Omgevingsvisie) worden onder voorbehoud vastgesteld. Deze worden uiterlijk 
13 oktober nog schriftelijk aan de agendacommissie voorgelegd. 
 
Toelichting: 

T.a.v. beschermd wonen wordt aangegeven dat de stukken vanuit Foodvalley 
beschikbaar moeten zijn.  
 
De vergadering van 2 november is een verbrede extra commissievergadering. 
Daar kunnen alle raads(commissie)leden aan deelnemen.  
 
Fracties kunnen nieuwe commissievoorzitters aandragen, vóór 13 november. 
De griffie zal een voorzitterstraining voor deze kandidaten organiseren. 
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Raadsvergadering 25 oktober en 8 november 
Op de raadsvergadering van 8 november staan alleen de Programmabegroting 
'24 (incl. MIP) en de 2e Tussenrapportage '23. Voorstel is om deze 
onderwerpen separaat te agenderen, eerst meningsvorming (met toelichten in 
te dienen moties en amendementen), dan besluitvorming. 
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Besluit: 

Met de concept agenda's voor de raad van 25 oktober en 8 november wordt 
ingestemd, met dien verstande dat: 
- de vergadering van 8 november om 18.30 uur start, voorafgegaan door een 
gezamenlijke maaltijd in het bedrijfsrestaurant om 17.30 uur; 
- de agendapunten (Programmabegroting en Tussenrapportage) integraal 
behandeld worden; 
- iedere fractie 10 minuten spreektijd krijgt (1e termijn, 3 minuten in 2e 
termijn). 
 
Toelichting: 

Spreektijd hangt uiteindelijk af van aanvangstijd vergadering en totale 
beschikbare tijd. 
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Evaluatie p&c documenten juni en voorstel voor proces Programmabegroting 
2024 
Zie bijlage. 
 
Besluit: 

Akkoord met voorstel, waaronder het proces voor de Programmabegroting 
2024 en de 2e Tussenrapportage 2023. Voor het indienen van de technische 
schriftelijke vragen wordt een format aangeleverd. 
 
Toelichting: 

Ook in de griffiemail wordt aandacht besteed aan het proces indienen 
technische schriftelijke vragen.  
 
Raadsleden die een papieren versie van de Programmabegroting willen 
ontvangen, krijgen deze op verzoek. 
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Overige bijeenkomsten 
24/10 is de technische toelichting voor de Pb (incl MIP) en 2e Turap . Dan zijn 
er ook 2 fysieke bijeenkomsten in de regio Amersfoort. Eén door BRA over 
mobiliteit en één door het RISB voor het Sociaal Domein. Is dit een probleem? 
29/11 is cie samenleving. Dan is er ook een bijeenkomst in de regio Foodvalley 
over het RPLG. In die commissieronde komt (naar verwachting) ook het 
Voorkeursscenario Omgevingsvisie aan de orde. Dit wordt dan NIET voor 29/11 
geagendeerd. 
17/1 voorstel om dan een workshop over de politieke en bestuurlijke rol van 
de raad te houden. Akkoord? Dan is er ook een Raadsinformatiebijeenkomst 
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Regio Foodvalley over de Kaderbrief. Is dit een probleem?Dan is er ook een 
training gepland 
 
Besluit: 

De geplande bijeenkomsten kunnen doorgang vinden, met dien verstande dat 
voor de bijeenkomst op 17/1 bezien zal worden of in die week een andere 
avond gevonden kan worden. 
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Terugblik op raads- en commissievergaderingen 
 
Besluit: 

Kort voor de vergadering toevoegen van informatie aan de agenda wordt 
zoveel mogelijk voorkomen. Indien dit door het college toch als wenselijk 
wordt beschouwd, wordt het (door de griffie) niet alleen aan ibabs toegevoegd, 
maar ook via e-mail onder de aandacht gebracht. Ook zal de 
portefeuillehouder de aandacht op de nieuwe informatie vestigen in de 
commissievergadering en de consequenties van uitstel van bespreking 
aangeven. 
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Rondvraag 
 
Besluit: 

Voor vergadering van de agendacommissie voortaan 1,5 uur plannen. 
Aansluitende bijeenkomsten (raadswerkgroep Omgevingswet) beginnen iets 
later (20.15 ipv 20.00 uur). 
 

 


